

လါဒိန်စံဘာဂ် ၁၉၁၀၊ ၂၀၁၆နံ

ဆူဟ်ဂ်ဖိဒီဖိတဖ်အအိဂ်၊

အဆိကတၢ်၊ ယအံၣ်ဒီးစံးဘျူးသုခဲလၢဂ်လၢနတၢ်ပၣ်ဆုၣ်မၤသကိးတၢ်လၢ ပမိ(နံ)ဒီးကညီနံၣ်ထီၣ်သီအမူးန့ၣ်လီၤ. ဖုၤလံာ်လုၤခဲဘၣ်တၢ်မၤပွဲၤအီၤလၢတၢ်မၤ
လၢကဝီၤအမူးအံၤဖဲ မုၢ်ဖိဖးနံၤ, လါဒိန်စံဘာဂ် ၉၁၀အနံၤန့ၣ်လီၤ. ပထီၣ်ဆိကတၢ်အဘၣ်ခိၣ်ကျိၢ် **Thein**, အခဲဒံမၤပၤအဘၣ်ခိၣ်ကျိၢ် **Wilcox-
Harris**, ပုၤမၤစၢၤတၢ်ကတိၤအဘၣ်ခိၣ်ကျိၢ် **Collins** ဒီး **Ott** ဆုၣ်ဒီးကမံးတံၣ်ပုၤတၢ်န့ၣ်တၢ်တဖၣ်ဒ်အမ့ၢ်, **Schumacher**, **Broderick**,
Ellis, **Vue** ဒီး **Vanderstein** ဟံထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်မၤလၢကဝီၤန့ၣ်ထီၣ်သီတဘျီညါအံၤန့ၣ်လီၤ. ယဟးယဲဒၣ်မုၢ်ဒိၣ်မးလၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အပူၤလၢဂီၤအ
ဝဲန့ၣ်ဘၣ်သးဒီးပတၢ်မၤလၢကဝီၤန့ၣ်ထီၣ်သီအနံၤန့ၣ်ပွဲၤဝဲဒီးတၢ်လၢဒီဖျါလၢအလီၤသ့ၣ်ဝီၤသးဝးဒိၣ်မးဒီးအလီၤသ့ၣ်ဆုၣ်သးဂၤဒိၣ်မးလၢပဖိပလံာ်တဖၣ်အ
တၢ်ပၣ်ဖျါထီၣ်အဖိဒိၣ်န့ၣ်လီၤ. အဝဲသ့ၣ်အသ့ၣ်ဆုၣ်သးဂၤဒိၣ်မးလၢအကယကယထီၣ်အသးလၢတၢ်ကတိၤကတၢ်အကလုၣ်ကလုၣ်လၢအသံအလၢတဖၣ်, တ
နီၤမၤစၢၤအသကိးလၢအကွၢ်ဆုၣ်ကယကယထီၣ်အသးလၢတၢ်ကတိၤကတၢ်လၢအဂ့ၤတဖၣ်,ဒီးကယကယထီၣ်အသးလၢအဝဲသ့ၣ်အတၢ်ဒုးန့ၣ်အဂီၢ်လီၤလီၤဆီ
ဆီန့ၣ်လီၤ. လၢဟံၣ်ဖိဒီဖိတဖၣ်, နမူဒါဒ်အမ့ၢ်ပုၤဟံၣ်ကတိၤကတၢ်ဖိတဂၤ, ပုၤဖိအိၣ်တၢ်ဖိတဂၤ, ပုၤကယကယထီၣ်ဖိတဂၤ, ပုၤဟးကွၢ်ထွဲစၢၤတၢ်တဂၤ, ဒီး
ပုၤလၢအဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤတၢ်ဖးဒိၣ်တဂၤလၢအဘၣ်ထွဲဒီးန့ၣ်လၢနဒုးအိၣ်ထီၣ်ဂံၢ်ခိၣ်ထံးခိၣ်တဖၣ်လၢပုၤကတိၤကတၢ်န့ၣ်လီၤအသးဒီးတၢ်လီၤသ့ၣ်ဝီၤသးဝးဒိၣ်
မးဖဲအဝဲသ့ၣ်ဒုးန့ၣ်တၢ်အခါန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဘျူးကဒီးလၢနဟ့ၣ်လီၤန့ၣ်တၢ်ဆၢကတီၢ်လီၤလီၤဆီဆီဆုၣ်ဒီးပုၤန့ၣ်လီၤ.

ဆုၣ်ဒီးတၢ်စးထီၣ်ဘၣ်သးန့ၣ်သီလါသီလၢကဟဲန့ၣ်, ပအိၣ်ဒီးမုၢ်န့ၣ်မုၢ်သီအကါဒိၣ်တဖၣ်လၢပမဲၣ်ညါန့ၣ်လီၤ.

- ဖြိၣ်ခ့ၣ်/ခ့ၣ်ကွၢ်မိၢ်ပၢ်တၢ်ဆုၣ်ထီၣ်ကတိၤမူးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအနံၤန့ၣ်မုၢ်ဝဲဖဲ မုၢ်ဘျီန့ၣ်, လါယနူၤအါရံၤ ၇၁၀, ၂၀၁၇နံၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆုၣ်ထီၣ်ကတိၤမူး
တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအနံၤန့ၣ်တၢ်ကစးထီၣ်မၤအီၤဖဲ ဂီၤဒီ ၉:၃၀မံးနံးတုၤလၢဟါဒီ ၂န့ၣ်ရံၣ် ဒီးဘၣ်တၢ်မၤအီၤဖဲ ဝဲၣ်ဂ့ၢ်တၢ်တီၤထီၣ်, ဖဲ **1495
Rice Street, St. Paul, MN 55117**. ကယံၤလံာ်ပတံထီၣ်လၢ ဖြိၣ်ခ့ၣ်ဒီးခ့ၣ်ကွၢ်မိၢ်ပၢ်တၢ်လၢန့ၣ်လၢအကဟဲတနံၣ်န့ၣ်အကတၢ်
တနံၣ်န့ၣ်မုၢ်ဝဲဖဲ လါဖျါအါရံၤထီၣ် ၁၅၁၀, ၂၀၁၇နံၣ်န့ၣ်လီၤ.
- ဒ်န့ၣ်ပုၤယံၤတီၤကတိၤလၢအိၣ်ကတဲၣ်အတီၤအသးလၢကန့ၣ်လီၤဆုၣ်တီၤခါၣ်သးန့ၣ်, ပအံၣ်ဒီးတဲသကိးတၢ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်သးန့ၣ်တၢ်ဆုၣ်ထီၣ်ကတိၤလၢန့ၣ်ဖိအ
ဂီၢ်လၢခဲကတၢ်တနံၣ် သ့ၣ်လၢလီၤလါ, ၂၀၁၇နံၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤမၤနီၣ်မၤဆါန့ၣ်လံာ်လၢဒ်အမ့ၢ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်တခါလၢ တၢ်မၤပွဲၤ
လံာ်ပတံထီၣ်လၢအဝဲဒဲဒဲလၢန့ၣ်တၢ်ကဘၣ်ထီၣ်ထီၣ်အီၤအကတၢ်တနံၣ်ဖဲ, မုၢ်ပျါန့ၣ်, လါဖျါအါရံၤ ၁၅၁၀, ၂၀၁၇နံၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤ
ကွၢ်လၢဘၣ်တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါဘၣ်သးတၢ်ဆိတလဲၤကတိၤကတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတၢ်အိၣ်ဖြိၣ်ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကမ့ၢ်ဝဲဒၣ်ဖဲ လါယနူၤအါရံၤထီၣ်သီအပူၤ
အတုၤအပူၤန့ၣ်လီၤ.
- စ့ၣ်ဖိလဲပဒိၣ်ကတိၤဆုၣ်ဝဲဒၣ် ကတိၤအဘၣ်ခိၣ်ကျိၢ်အသီတဂၤဒီးအဝဲသ့ၣ်အံၣ်ဒီးန့ၣ်ဟူသ့ၣ်ထံၣ်ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်ကွၢ်ဟ့ၣ်ဖးလၢသ့အိၣ်န့ၣ်လီၤ.
လၢကီၢ်ရဲၣ်အကတိၤပုၤယံၤသန့အပူၤန့ၣ် **spps.org** နကထံၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်သံကွၢ်သံဒီးဘၣ်သး တၢ်လၢန့ၣ်အံၣ်ဒီးထံၣ်လၢပကီၢ်ရဲၣ်ကတိၤအဘၣ်
ခိၣ်ကျိၢ်အသီတဂၤမုၢ်ပုၤဒ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤဟံးန့ၣ်တၢ်ဆၢကတီၢ်တဖၣ်ဖိလၢန့ၣ်လီၤကွၢ်ဘၣ်ကီၢ်ရဲၣ်ကတိၤပုၤယံၤသန့လၢတၢ်ဆုၣ်ထီၣ်
ပၤအဘၣ်ခိၣ်ကျိၢ်အသီအံၣ်ဒီးမၤပွဲၤဘၣ်လံာ်တကီၢ်အဒိအံၣ်တက့ၢ်. လၢန့ၣ်အမဲၣ်ညါစ့ၣ်ကီး, မုၢ်န့ၣ်မုၢ်သီတဖၣ်လၢတၢ်ကွဲးလီၤအီၤဖဲတၢ်ဖိလံာ်အံၣ်
န့ၣ်မုၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်အိၣ်ဖြိၣ်တဖၣ်လၢကမုၢ်ကလဲၤထီၣ်ဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ထံၣ်လၢတၢ်ကွၢ်ဆုၣ်ထီၣ်ပၤအဘၣ်ခိၣ်ကျိၢ်အသီအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်အိၣ်ဖြိၣ်တဘျီညါအံၤန့ၣ်တၢ်နီၤလီၤအီၤလၢတၢ်တဲကျိၢ်အကရၢ်တဖၣ်ဒ်အမ့ၢ် အဲကလံးကျိၢ်, မိ(နံ)ကျိၢ်, ဖိၣ်မဲလံကျိၢ်, ကညီကျိၢ်, ဒီးစဲးန့ၣ်ကျိၢ်န့ၣ်
လီၤ. တၢ်ဒုးအိၣ်တၢ်အိၣ်တၢ်အီၤတဆံးတက့ၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲဖိသ့ၣ်အိၣ်ဆုၣ်စ့ၣ်ကီးန့ၣ်လီၤ.

Thursday, Dec. 15, 2016 Washington Technology 1495 Rice St. Check-in at 5:30 p.m. Meeting 6-8 p.m.	Wednesday, Jan. 11, 2017 Central Senior High 275 Lexington Pkwy N. Check-in at 5:30 p.m. Meeting 6-8 p.m.	Tuesday, Jan. 17, 2017 Harding Senior High 1540 6th St. E. Check-in at 5:30 p.m. Meeting 6-8 p.m.	Saturday, Jan. 21, 2017 Humboldt High School 30 East Baker St. Check-in at 9:30 a.m. Meeting 10 a.m. - 12 p.m.
---	--	--	--

လၢခဲကတၢ်န့ၣ်, ယအံၣ်ဒီးစံးဘျူးသုကယံၤသုမၤတၢ်ကိးန့ၣ်ဒီးလၢသ့တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤသုဖိလၢတၢ်ဖဲလဲမၤဒီးအပူၤဒ်သ့မုၢ်ဖုၤလံာ်လုၤခဲအဟံၣ်ဖိဒီဖိအခ့ၣ်ဖိ
ထၢဖိအသးန့ၣ်လီၤ. နတၢ်သံကွၢ်တဖၣ်မုၢ်အိၣ်တမံမံၤ, တၢ်လၢန့ၣ်အံၣ်ဒီးဒုးသ့ၣ်ညါပုၤမုၢ်အိၣ်တမံမံၤ, မ့တမုၢ်နတၢ်ထံၣ်တၢ်ဆိကမိၣ်တဖၣ်မုၢ်အိၣ်တမံမံၤ
လၢပကဒုးအိၣ်ထီၣ်ဖုၤလံာ်လုၤခဲလၢအမ့ၢ်တၢ်ဖဲလဲမၤဒီးအလီၤလၢအဂ့ၤကတၢ်တခါန့ၣ်, ဝံသးစူၤဒုးသ့ၣ်ညါယၢတက့ၢ်. နဆဲးကျိးယၢသ့ဖဲ
၆၅၁-၂၉၃-၀၉၃၅ န့ၣ်လီၤ. ဒီးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်လၢ ကးဖဲ/လၢဖးထံအိၣ်ကတဲၣ်ကတီၢ်အသးထီၣ်လၢ ဖုၤလံာ်လုၤခဲမလ့ၣ်ရူၤမဲ-ဟံၣ်ဖိဒီဖိပၤဒါဒ်န့ၣ်လီၤ. မုၢ်
ချူးဟံးဒီးအိၣ်သကိးပုၤတက့ၢ်.

ပွဲၤဒီးတၢ်ယူးထီၣ်ပၣ်ကဲအါအပူၤ,

Catherine Rich, ကိုဒိၣ်